
 

 

 

 

 

Interpellation 

 

Vad har hänt i arbetet med ”Bostad Först”? 

 

Bostad först är ett arbete med att möjliggöra för människor att gå från hemlöshet till en egen 

bostad. Målet är att hyresgästen ska kunna bo kvar i sin lägenhet på samma villkor som alla 

andra hyresgäster. I ”Bostad Först” verksamheten behövs det tre olika grundläggande 

stödinsatser: Boendestöd, hälsorelaterade insatser och stöd för social integration där 

bostaden är startpunkten för all återhämtning och den sociala integrationen.  

Den politiska ledningen i Gävle ( S MP C L ) har arbetat med ”Bostad Först” sedan 2019 men 

fortfarande ser vi inte någon frukt av det arbetet. 

 

Med anledning av ovan är mina frågor till ansvarigt kommunalråd: 

 
- Vad har man gjort de senaste 12 månaderna i arbetet med ”Bostad Först”? 

 
- Hur ser det planerade arbetet med ”Bostad Först” ut under 2021?  

 
- När kommer första ”Bostad Först” lägenheterna i att erbjudas? 

 
- Om det är några hinder i arbetet, vilka är dessa och hur ser planerna ut att ta sig förbi 

dem? 
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Kristdemokraterna Gävle 


